





聯校運動中心

JOINT SPORTS CENTRE



聯校運動中心是由香港城市大學、香港浸會大學及香港理工大學聯合管理之戶外運動設施。
The Joint Sports Centre is an outdoor sports facilities jointly owned by City University of Hong Kong, Hong Kong Baptist University and The Hong Kong Polytechnic University.

NOTICE

Grass Soccer Pitch Summer Re-turfing Maintenance

Please be informed that the JSC Grass Soccer Pitch Re-turfing Project will be started in summer. During the period, the Opening Hours of JSC and facilities will have the following arrangements:

Facilities	Date	Opening Hours
Service Counter, Carpark, Running Track*	1 June 2024 to 31 August 2024 (Multi-purpose Court will be reopened on 19 August 2024. For details, please refer to the related notice.)	08:00 - 21:30
Tennis Court, Multi-purpose Court, Golf Practice Area		08:30 - 21:30
Grass Soccer Pitch, Athletic Field Facilities		Closed
Long Jump Area	11 June 2024 to 31 August 2024	Closed

^{*}Running Track will be closed every Thursday 09:00 - 13:00 & 14:00 - 16:00 for repair and maintenance

For enquiry, please contact our duty staff at 2794 1168.

Thank you for your attention.

通告

草地足球場夏季重鋪工程

茲通知中心草地足球場之夏季重鋪工程將於暑假進行。工程期間,中心開放時間及設施將有特別安排。詳情如下:

設 施	日 期	開放時間
服務台、停車場、跑道*	2024年6月1日至 2024年8月31日 (綜合運動場將於2024年8月19日重新開放, 詳情請參閱有關通告)	08:00 – 21:30
網球場、綜合運動場、高爾夫球練習場		08:30 - 21:30
草地足球場、田賽設施		關閉
跳遠區	2024年6月11日至 2024年8月31日	關閉

^{*}跑道逢星期四09:00-13:00 及14:00-16:00 暫停開放以進行維修保養

如有任何查詢,請致電 2794 1168 與當值同事聯絡。 敬希垂注。

